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1.      Mødereferat fra bestyrelsesmøde afholdt 06nov23 hos Karoline, GODKENDT! 

1.1            Mødedeltagere 
Karoline 
Michella 
Frank 
Henrik 
Finn (fraværende) 
 

2.      Fastsættelse af dagsorden 
2.1            Konstituering 
Henrik fortsætter som kasser 
Karoline fortsætter som formand 
Michella fortsætter som sekretær 
Frank fortsætter som næstformand 
Finn fortsætter som medlem 
 
2.2            Hegn ved det grønne område 
Hegnet er støbt fast. Der bliver kigget på beplantning af hegnet og der bliver plantet i efteråret. 
Vi henstiller til at man ikke kravler over hegnet, børn som voksne. 
 
Havemanden kontaktes angående vedligeholdelse af træer og grene, så stien bliver farbart. 
 
Skiltene med ”hundelort nej tak” sidder løst. De bliver sat fast igen. 
 
2.3 Legeplads 
Legepladsen forfalder. Bestyrelsen kigger ind hvad det vil koste at få det vedligeholdt. 
 
Der blev til generalforsamlingen spurgt ind til området mellem tingskiftet og slappevangen om der 
kunne komme en legeplads op. Grunden er kommunal og der skal tages kontakt til Odense 
Kommune. Der undersøges om der kan søges penge fra puljer åbne i 2024, som kan bruges på 
legeplads.  
Puljerne er lukkede for 2023. 
 
2.4 Skilt ”legende børn” 
Kun firmaer der har autorisation må lave skiltene ”legende børn”. Bestyrelsen undersøger igen hvad 
det vil koste med nye skilte til Sleppevangen. 
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2.5            Økonomi –  
Vi er begyndt at få renter ☺ 
 
Arbejdernes landsbank 
Op til de første 500.000 får vi 1,25% (arbejdernes landsbank) og over 500.000 kr. får vi 1,75% og 
på vores driftkonto får vi 0,25%.  
I alt har vi 840.000 kr. stående. 
 
Vest jysk bank 
580.000 kr. stående 0% i rente. Vi betaler 500kr i året for at have kontoen. 
 
Tilbud tidsinskudskonto – vi binder os løbende måned + 12måneder og vi vil få 2,6% ved minimum 
500.000 kr. 
 
Der bliver overflyttet penge til vest jysk bank så vi samlet har 750.000 kr. stående fra arbejdernes 
landsbank. 
 
Regnskaber skal arkiveres i 5år. Der efter destrueres de. 
 
2.6           Fibernet 
Formanden for Grundejerforeningen blev ringet op 04november2023, at opgravning til fibernet 
starter om ca. 14dage, da de havde fået et afbud. 
 
Der blev spurgt ind til om knækkede fliser skulle erstattes med nye. Der blev lavet en flise optælling 
af knækkede fliser og der er i alt 157 fliser (fordelt på kommunal og privat vej). 
 
Fliser delt i mere end to stykker erstattes af nye. 
 
2.7            Festudvalg 
Til generalforsamlingen, meldte nye kræfter sig til festudvalget, hvilket består af følgende 
personer; Karoline (47), Michella (27), Bine (39), Julie (91) og Bolette (10). 
 
Der er blevet afholdt et møde den 23oktober2023, hvor der blev forventningsafstemt og snakke om 
hvad festudvalget er og skal være. Ligeledes blev der sat events og datoer i kalenderen.  
 
I kan godt glæde jer ☺ og holde øje med jeres postkasser. 
 
2.8            Halloween 
Halloween blev i år afholdt over to dage. Søndag 29oktober2023 blev der skåret græskar på det 
grønne område. Der var stor tilslutning af børn og barnlige sjæle som skar græskar. Nogle naboer 
kom forbi og fik en god snak. Bolette i nr. 10 havde sørget for en lækker kage. 



Grundejerforeningen  
 

SLEPPEVANGEN 

 

 
Tirsdag 31oktober2023 var der Halloween. Og der var en masse (u)hyggelige væsner ude og 
skræmme, ligeledes var der mange huse som havde sat lys ud. Hvor er det dejligt at se, at der bakkes 
op omkring events.  
 
Næste event bliver julehygge på det grønne område med gløgg og æbleskiver 10 december 2023 og 
kåring af bedste julelysbelysning. 
 
2.9 50-års jubilæum – 21maj25? 
Festudvalget har vendt ideer til festen. Der bliver fortsat arbejdet på at vi skal have en fantastisk 
fest. 
 
2.10 Hjemmeside 
Lotte har gjort bestyrelsen opmærksom på at hjemmesiden er nede. Der bliver arbejdet på sagen. 
Alle manglende referater bliver lagt op når den er oppe og køre igen. 
 
2.11 Mail politik 
Referater bliver sendt til gennemlæsning hos de resterende bestyrelsesmedlemmer. Hvis der ikke 
er svaret indenfor 5 dage er referatet godkendt. 
 
Ligeledes anses ingen svar på andre mails som godkendt. 
 
Dagsorden til bestyrelsesmøder senest kl.10.00 på dagen af bestyrelsesmødet. 
 
2.12 Kommende møde dato 
Næste møde er hos Henrik 18april2024. 
 
3           Bordet rundt 
Intet! 
 
4          Eventuelt 
Intet! 


